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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2020/21:3434 Fortsatta skjutningar

Snart går det inte en natt utan att man vaknar av tidningsrubriker med 
explosioner, knivdåd och skjutningar. Till exempel i början av augusti i Tensta. 
Hittills i år har över 60 bekräftade skottlossningar inträffat i Stockholms län. I 
våras rapporterade Brå att det dödliga våldet ökade i Sverige under 2020 och att 
det i många fall användes skjutvapen, och det är Stockholm som står för den 
största procentuella ökningen.

Med anledning av detta vill jag fråga justitie- och migrationsminister Morgan 
Johansson:

 

Vilka nya åtgärder avser ministern att nu vidta för att minska skjutningarna i 
såväl Stockholm som i hela Sverige?

………………………………………

Alexandra Anstrell (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2021-08-12
Besvaras senast
2021-08-26


